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SVĚT: Pfizer je nejžalovanější firmou vůbec, nicméně i přesto si ohromné množství lidí
nechalo aplikovat experimentální injekce právě od této společnosti, která navíc těží z toho,
že v případě vakcín (či čehokoli, co pod tím názvem prodává) má dojednáno zproštění
jakékoli zodpovědnosti za vedlejší účinky či úmrtí.

Covidové injekce jistě nebyly posledním počinem, na kterém Pfizer pohádkově vydělal, což si myslí
také jeho šéf Albert Bourla.

Šéf společnosti Pfizer Albert Bourla již dříve učinil v Ekonomickém klubu v Chicagu několik
pozoruhodných prohlášení, která v té době zůstala z velké části nepovšimnuta, ale která se nyní opět
připomínají.

„Opravdu si myslím, že nejlepší dny společnosti Pfizer teprve přijdou, protože Covid byl pro mě
jakousi zkouškou,“ řekl Bourla.

„Vyzkoušeli jsme si, jak zmobilizovat organizaci a učinit nemožné možným v boji proti závažné
nemoci,“ dodal.

Bourla řekl, že jeho společnost se v nadcházejících letech zaměří na rakovinu a mnoho dalších věcí.

Nedávno Bourla v televizi Fox Business řekl, že očekává, že s léky proti rakovině zaboduje. Dokonce
použil slovo „blockbuster“ (prodejní trhák).

„Onkologie je náš nový covid,“ řekl. Na konci loňského roku Pfizer koupil za 43 miliard dolarů
biotechnologickou společnost Seagen, která se specializuje na léky zabíjející nádorové buňky.

Objevuje se také stále více vědeckých studií, které spojují mRNA vakcíny společnosti Pfizer proti
Covidu s rakovinou. Ve většině proočkovaných zemí také dramaticky vzrostl počet pacientů s
rakovinou.

Zdá se, že v tomto případě si jednoduše Bourla vyrobil problém, na jehož údajném řešení nyní hodlá
vydělávat…

ZDROJ

https://cz24.news/desiva-vyhruzka-sefa-spolecnosti-pfizer-covid-byl-zkouskou-nase-nejlepsi-dny-teprve-prijdou-video/
https://cz24.news/desiva-vyhruzka-sefa-spolecnosti-pfizer-covid-byl-zkouskou-nase-nejlepsi-dny-teprve-prijdou-video/
https://cz24.news/desiva-vyhruzka-sefa-spolecnosti-pfizer-covid-byl-zkouskou-nase-nejlepsi-dny-teprve-prijdou-video/
https://www.youtube.com/watch?v=Wv_MOfVDei0

